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Vragen van het lid Ronnes (CDA) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over woningbouw bij Utrecht (ingezonden 10 april 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Elf windmolens en 227 hectare zonnepanelen in Rijnen-
burg en Reijerscop» (AD/UN, 3 april)? Kent u ook de eerdere plannen die voor 
woningbouw in dit gebied zijn ontwikkeld?1 

Vraag 2
Bent u bekend met de onderbouwing van de provincie, die door het Rijk 
gesteund is, om de polder Rijnenburg van de gemeente Nieuwegein bij de 
gemeente Utrecht te voegen, met als doel de toekomstige verstedelijking, na 
afronding van Leidsche Rijn?2 

Vraag 3
Wat is volgens u de meest ideale invulling voor het gebied van de polders 
Rijnenburg en Reijerscop in het licht van de gigantische woningbouwopgave 
van Utrecht? 

Vraag 4
Kunt u aangeven waarom de plannen van woningbouw op die plaats op de 
lange baan zijn geschoven? 
Deelt u de visie dat Utrecht in het kader van de MIRT/UNED-afspraken over 
mobiliteit rond Utrecht duidelijk moet maken op welke woningbouwlocaties 
de verwachte groei van het aantal inwoners concreet geaccommodeerd gaat 
worden? 

Vraag 5
Bent u bereid om met betrokken bestuurders te overleggen, zodat de 
aanwijzing als «Pauzelandschap» (Provinciale Ruimtelijke Structuur 2013–
2028) opnieuw overwogen wordt nu de behoefte aan woningen zo sterk is 
gegroeid? Deelt u de mening dat tenminste voor de periode daarna concreet 
naar mogelijkheden voor woningbouw moet worden gekeken?

1 https://www.ad.nl/utrecht/elf-windmolens-en-227-hectare-zonnepanelen-in-rijnenburg-en-
reijerscop~abbf9063/

2 Kamerstuk 26 904, nr. 6
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